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Vragen van het lid Leijten (SP) aan de Minister van Financiën over de 
aanstaande overname van de Nederlandse tak van het Italiaanse Generali door 
Verzekeraar ASR Nederland (ingezonden 15 september 2017). 

Vraag 1
Was u als (voormalig) aandeelhouder van ASR op de hoogte van de 
overnamestrijd van Generali Nederland NV? Kunt u uw antwoord toelichten?1 

Vraag 2
Hoe heeft de Nederlandse Staat als grootaandeelhouder van Verzekeraar ASR 
Nederland de risico’s van deze overname van de Nederlandse tak van het 
Italiaanse Generali ingeschat? Bent u bereid deze analyse van de gevolgen en 
de risico’s van de overname te delen met de Kamer? Wilt u als deze analyse 
niet ingaat op het risico van waardeverlies van de aandelenportefeuille van 
de Nederlandse Staat, separaat ingaan op dit onderwerp?2 

Vraag 3
Verbaast het u dat Verzekeraar ASR Nederland in een krimpende markt een 
verlieslijdende concurrent wil overnemen? Hoe beschouwt u dit, in de 
wetenschap dat gemiddeld twee derde van de overnames in het bedrijfsleven 
geen waarde creëert?3 

Vraag 4
Hoe verklaart u dat tegenover de overnamesom van 200 miljoen ook een 
boekenverlies staat voor de Italiaanse moedermaatschappij van 270 miljoen? 
Was de Nederlandse dochter overgewaardeerd of zijn er andere redenen voor 
dit verlies? 

Vraag 5
Kunt u aangeven hoeveel banen mogelijk verloren gaan bij beide organisaties 
als gevolg van deze overname? Bent u bereid een overzicht te geven van de 
banen die in deze sector in de afgelopen vijf jaar, van 2012 tot 2017, verloren 
zijn gegaan?

1 http://newsroom.asrnederland.nl/asr-neemt-generali-nederland-over/
2 https://fd.nl/beurs/1218175/asr-wint-strijd-om-generali-nederland
3 http://www.amweb.nl/branche/nieuws/2017/9/asr-baas-baeten-merk-generali-verdwijnt-uit-

nederland-101102234
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